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§ 10 KS 99/2023-041 

Strategisk och ekonomisk plan 2024-2026, Arboga 
kommun, kompletterad med målvärden 2024 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunfullmäktige föreslås besluta 

1. Målvärden för kommunfullmäktiges måls indikatorer år 2024 

och för mandatperioden 2023-2026 godkänns. 

2. Kommunstyrelseförvaltningen får i uppdrag att inarbeta 

förslagna målvärden i Strategisk och ekonomisk plan 2024-

2026 för Arboga kommun. 

Deltar inte i beslutet 

Andreas Silversten (S), Sara Axelsson Gustafsson (S), Bo Molander 

(S), Lena Viborg (S), Manuel Huerta (V) och Carina Björndahl (MP). 

Sammanfattning 

Kommunen ska enligt kommunallagen varje år upprätta en budget 

för nästa kalenderår. I budgeten ska skattesatsen och anslagen anges 

samt hur verksamheten ska finansieras. Budgeten ska innehålla en 

plan för verksamheten under budgetåret. I planen ska det anges mål 

och riktlinjer som är av betydelse för en god ekonomisk hushållning. 

Budgeten ska också innehålla en plan för ekonomin för en period av 

tre år. Arboga kommun benämner sitt budgetdokument Strategisk 

och ekonomisk plan (SEP).  

Kommunfullmäktige antog den 24 augusti Strategisk och ekonomisk 

plan 2024–2026. Med anledning av förändrade ekonomiska 

förutsättningar föreslås ett antal revideringar till detta beslut 23 

november 2023. Av beslutet framgår att nämnder och styrelser även 

ska komplettera med målvärden för år 2024 samt för 

mandatperioden 2023–2026 och redovisa dessa för kommunstyrelsen 

och kommunfullmäktige i januari år 2024. 

Andreas Silversten (S) begär och beviljas följande 

protokollsanteckning;  
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"Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet ser att 

ambitionsnivån är övervägande för låg i flertalet av de indikatorer 

som beskrivs i kompletteringen. 

Målvärden som innebär en sänkning av ambitionen för till exempel 

elevers meritvärden, trygghet, och miljömål, är inte något vi kommer 

att ställa oss bakom.  

Vi kommer till utskicket till kommunfullmäktige komplettera med 

de målvärden som vi anser krävs för att höja nivån i kommunens 

verksamhet." 

__________ 
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